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Petycja ws. nałożenia obowiązku ''odpracowania'' studiów medycznych w Polsce
ľealizowanych na pańsfwowych uczelniach wyżsrych.

Strategia BezpieczeÍlstwa Narodowego 2020 (fragment środowisko bezpieczeństwa) mówi

"Istotnym problemem jest narastajqcy dą'ĺic:łt kadľy meĄlcznej, pľzy rosnqcym zapotľzebowaniu na
świadczenia zdľowotne. Równocześnie społeczeństwo oczekuje łatwej dostępności do nowoczesnych
metod diagnosýki i leczenia."

"Wynłaniem w tym obszarze jest sprawne, adeh,vatne do potrzeb, działanie organów państwa w
a,yalczaniu zagľożeń epidemicznych i ich następstw oľaz odpowiednie pľzygotowanie procedur
posĺępowania, a także dysponowanie właściwq ilościq personelu med)lcznego oľąz śľodków
ochronnych."

Uważam, iż absolwenci kierunków medycznych powinii realizować swój zawőd w Polsce
(przynajmniej 6-7 lat) jeżeli studiują na koszt państwa, w którym szczególnie brakuje kadry
medycznej.

Studenci r ozpo czynający studia musieliby po dpi s aó pľzykładową deklaľacj ę :

"Zobowiązuję się pokľyó I00% kosztów studiów określonychw .'.(konlcretny aĺct pľawny) jeżeli
przez7 |at fftrykładowo) po ukończeniu studiów na państwowej uczelni swój zawód będę
realizował poza graricami RP poza wyjątkami okĺęślonymi w rozporząďzęniu Ministra właściwego
do spraw szkolnictwavĺyŻszego. Minister własciwy do spraw zdľowia w uzasadnionych
przypaďkach może zwolnió absolwenta państwowej uczelni v,ryŻszej od takiego obowiązku...''

Sadzę, Żę takíę ronviązanie naleŻałoby uwzględnić nie tylko w kwestii niewystarczającej ilości
personelu medycznego.


